

Circular No. (17) for the year 2019

تعميم رقم (17) لسنة 2019

التاريخ: 2019/11/26م

Dear/ All facilities operating in the field of waste transport in the Emirate of Abu Dhabi

السادة/ كافة المنشآت العاملة في مجال نقل النفايات في إمارة أبوظبي

Subject: Registration Conditions for waste transport vehicles in the Emirate of Abu Dhabi

الموضوع: اشتراطات تسجيل مركبات نقل النفايات في إمارة أبوظبي

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Reference to the above subject and according to Law No. (21) of 2005 on Waste Management in the Emirate of Abu Dhabi and based on the law No. (17) for the year 2008 concerning the Establishment of Abu Dhabi Waste Management Centre. Please be informed that all vehicles operating in the field of waste transport are required to register in the (Abu Dhabi Drivers and Vehicles Licensing Department).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، واستناداً إلى القانون رقم (21) لسنة 2005 بشأن إدارة النفايات في إمارة أبوظبي، وإلى القانون رقم (17) لسنة 2008 بشأن إنشاء مركز أبوظبي لإدارة النفايات، نحيطكم علماً أنه يتوجب على جميع المركبات العاملة في مجال نقل النفايات التسجيل في (إدارة ترخيص الآليات والسائقين بأبوظبي).

Accordingly, kindly comply with the above-mentioned instructions as the waste transport vehicles will not be licensed from Tadweer until all the requirements are fulfilled. In Addition, the current licenses of the registered waste transport vehicles will not be renewed starting Sunday 05/01/2020. All concerned facilities operating in the waste transportation filed should rectify their situations before the mentioned date.

وعليه يرجى التقيد بما جاء أعلاه حيث لن يتم ترخيص مركبات نقل النفايات إلا بعد استيفاء جميع الاشتراطات، كما لن يتم تجديد تراخيص مركبات نقل النفايات المسجلة حالياً اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2020/01/05، ويتوجب على المنشآت العاملة في مجال نقل النفايات في إمارة أبوظبي تصويب أوضاعها قبل ذلك التاريخ.

Circular No. (17) for the year 2019

تعميم رقم (17) لسنة 2019

التاريخ: 2019/11/26م

For more information, please contact us through
info@tadweer.ae or visit our website www.tadweer.ae

ولزيد من المعلومات يمكنكم التواصل معنا من خلال
البريد الإلكتروني: info@tadweer.ae أو زيارة الموقع
الإلكتروني: www.tadweer.ae

Thank you for your cooperation,

شاكرين لكم حسن تعاونكم،

د. سالم خلفان الكعبي
المدير العام

تدوير
Tadweer
مركز أبوظبي لإدارة النفايات
Abu Dhabi Waste Management Center